
Lijst van vragen – totaal

1
Is er momenteel sprake van natuurverstoring doordat bijvoorbeeld
zeehonden of egels worden opgevangen? Wat is hierover uw standpunt?

2
Is het voor burgers duidelijk wanneer een dier hulpbehoevend is en
opvang gewenst is? Zo neen, kunnen centra eenvoudig te begrijpen
opvangcriteria voor burgers opstellen?

3
Onderkent u het probleem dat door een toename van de administratieve
lasten, die soms eenmalig toenemen tot € 1575, centra de deuren moeten
sluiten en ziet u een mogelijkheid de administratieve lastendruk terug te
dringen?

4
Bestaat er de mogelijkheid om centra die naar verwachting binnen 2 jaar
de deuren sluiten te ontzien van extra administratieve lasten zodat deze
centra hun nuttige werkzaamheden nog de lopende tijd kunnen voort-
zetten?

5
De VOND (Vereniging van Opvangcentra van Niet-gedomesticeerde
Dieren) betreurt het dat de toetsing van het protocol is weggelaten,
waarom is hiervoor gekozen?

6
Aan welke criteria moeten de vakbekwame dierverzorgers in opvang-
centra voldoen? Is de lijst van criteria al opgesteld? Zo ja, wie zijn hierbij
betrokken? Zo nee, wanneer wordt naar verwachting het opstellen van
deze lijst afgerond?

7
Hoe, wanneer en door wie zal bepaald worden of een medewerker wel of
niet aan de criteria voldoet?

8
Wordt na een initiële beoordeling ook later in het traject nog beoordeeld
of de opvangcentra en de medewerkers aan de gestelde criteria voldoen?
Zo ja, hoe vaak zal een opvangcentrum en de medewerkers beoordeeld
worden, en door wie zal die beoordeling uitgevoerd worden?

9
Wat gebeurt er als een huidige medewerker wel aan veel criteria voldoet,
maar niet aan alle? Hoe kan deze persoon opgeleid worden om alsnog
aan de criteria te voldoen?

10
Is er een trainingspad voorzien voor medewerkers om het Erkenning
Verworven Competenties (EVC) certificaat te behalen?

11
Wie dragen de kosten van het uitgeven en verkrijgen van het EVC
certificaat?
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12
Hoe is ondervangen dat de vakbekwame dierverzorger niet slechts af en
toe aanwezig is om als opvangcentrum aan de gestelde normen te
voldoen, maar dat er inderdaad steeds vakbekwaam personeel aanwezig
is?

13
Hoe zal ervoor gezorgd worden dat op alle locaties van de opvangcentra
ook daadwerkelijk steeds vakbekwame dierenverzorgers aanwezig zijn?

14
Waarom is er niet voor gekozen om de eisen van vakbekwaamheid aan de
dagelijkse leiding van elk opvangcentrum te stellen? Welke voor- en
nadelen zou een dergelijke regeling hebben voor het dierenwelzijn en de
opvangcentra?

15
Is er een toetsing van de documenten behorende bij de kwaliteitsnormen
voorzien? Zo ja, wanneer en door wie zal deze toetsing uitgevoerd
worden? Zo nee, wat is dan de voorziene meerwaarde van het opstellen
van de documenten?

16
Is het mogelijk en wenselijk een commissie van toezicht in te stellen die
toeziet op de juistheid van de ingevulde documenten en die incidenteel
toeziet op een correcte uitvoering van de gerapporteerde gang van zaken
in de opvangcentra?

17
Is het voor burgers inzichtelijk of en in welke mate de verschillende
opvangcentra aan de kwaliteitsnormen voldoen? Is het wellicht mogelijk
en wenselijk om een register bij te houden over de verschillende
opvangcentra en de manier waarop zij invulling geven aan de gestelde
kwaliteitsnormen? Kan een keurmerk hier een rol in spelen?

18
Is het mogelijk in een centraal register op te nemen hoeveel dieren er
worden opgevangen in de verschillende opvangcentra, en wat er met
deze dieren is gebeurd?

19
Is het waar dat alle centra in Nederland op 1 juli 2012 aan het kwali-
teitsprotocol moeten voldoen? Zijn hierop uitzonderingen mogelijk, en zo
ja welke uitzonderingen zijn dat en is dat een wenselijke situatie?

20
Zijn alle opvangcentra ervan op de hoogte dat zij op 1 juli 2012 aan de
kwaliteitsnormen moeten voldoen?

21
Is de verwachting dat alle opvangcentra in staat zullen zijn om per 1 juli
2012 aan de kwaliteitsnormen te voldoen? Zo nee, heeft de sector hulp
nodig om wel om wel in staat te zijn op de gestelde datum aan de normen
te voldoen en op welke manier is er voorzien het aanbieden van deze
hulp?

22
Bent u bereid om vanuit LNV op een laagdrempelige manier onder-
steuning te bieden aan centra bij het opstellen van de benodigde

2



documenten? Is het aanbieden van een raamwerk-formulier en/of een
checklist hiervoor wellicht een mogelijkheid?

23
Wat zal de invoering van het kwaliteitsprotocol doen met de landelijke
dekking van de opvangcentra?

24
Door de nieuwe kwaliteitseisen zullen veel huidige kleine opvangcentra
moeten sluiten en daarmee kan de spreiding behoorlijk verminderen, treft
u voorzieningen om dit probleem te ondervangen?

25
Is het nodig en wenselijk dat dierenambulances door het verminderde
aanbod aan opvangcentra vaker en verder zullen gaan rijden, en zo ja, is
hier een financiële tegemoetkoming in voorzien van de overheid?

26
Denkt u dat een verminderde spreiding van opvangcentra en de daardoor
toenemende afstanden tot centra in de hand zullen werken dat minder
mensen bereid zijn om een dier naar een opvangcentrum te brengen? Zo
ja, hoe wilt u dit probleem ondervangen?

27
Ziet u in dit licht ook mogelijkheden voor kleinschalige opvangcentra voor
wie minder vergaande kwaliteitseisen gelden, die in tijdelijke opvang
mogen voorzien voordat het betreffende dier naar een opvangcentrum
kan worden gebracht dat wel aan alle eisen voldoet?

28
Kunt u uiteenzetten hoeveel opvangcentra voor beschermde inheemse
diersoorten van plan zijn te sluiten in of vóór 2012?

29
Waarom gaan opvangcentra juist in 2012 sluiten? Is dit vanwege een
gebrek aan financiële middelen of vanwege de vergrijzing?

30
Welke dierenartsen krijgen een rol in het vaststellen of voldaan is aan de
eis om een EVC certificaat te verkrijgen?

31
Waarom acht u verdere professionalisering van deze sector van groot
belang?

32
Is niet juist de inzet van vrijwilligers bij de opvang van beschermde
inheemse diersoorten te prijzen en wordt deze inzet niet uitermate
bemoeilijkt door het besluit houdende vaststelling van beleidsregels over
de kwaliteit van de opvang van beschermde inheemse diersoorten?

33
Wat is de toename van de administratieve lastendruk door het verplichten
van het opstellen van statuten en de registratie van binnengekomen
dieren en hun behandeling?

34
Mag een dierenartsenpraktijk de vakbekwaamheid van dierverzorgers
beoordelen om incidenteel een aangeboden beschermd inheems dier,
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zoals bijvoorbeeld een egel, te verzorgen, tijdelijk op te vangen en te
revalideren? Zo nee, waarom niet?

35
Hoe groot is de kans dat door het stoppen van de activiteiten door een
aantal centra er in de toekomst sprake kan zijn van onvoldoende opvang-
capaciteit?

36
Worden de opvangcentra behalve door het LNV-loket ook verder begeleid
bij de nieuwe beleidsregels en hoe is in dit kader de diergeneeskundige
begeleiding geregeld?

37
Is er bij de opvangcentra actief navraag gedaan naar knelpunten die
ervaren zijn bij de nieuwe beleidsregels, zo nee, waarom niet, zo ja, wat
voor knelpunten zijn dit?
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